
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 562
Med henvisning til indslag på TV2 Fyn den 22. marts 2015 kl. 19.30 vedrøren-
de problemer med manglende godkendelse af skattemæssigt fradrag for ud-
gifter til drift af skov i de første år bedes ministeren kommentere problemstil-
lingen og svare på, om ministeren er enig i, at det er uhensigtsmæssigt, at
man ikke kan fratrække erhvervsmæssige driftsudgifter i de første år, indtil
skoven er groet til, og der først efter nogle år begynder at komme indtægter.
Vil ministeren tage initiativ til at sikre, at der kan blive givet skattemæssigt fra-
drag for driftsudgifterne også i de første år, når der er
tale om erhvervsmæssig og fagligt forsvarlig drift med overskud for øje set
over hele skovens levetid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling
Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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